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CASAL D'AVIS 

Junta Directiva 

Directiva? 
Dones en aquests moments la Junta 
Directiva té tres temes en marxa: 

1. Està començant a preparar els 
actes per a celebrar el 21è aniversari 
del nostre Casal i estudiant la millor 
ubicado deis actes que es duran a 
terme, de manera que faciliti a tot-
hom la seva assistència. 

2. En breu temps tots els carnets dels 
nostres associais que fins ara els feia 
el nostre Ajuntament, al quai volem 
donar les gràcies públicament pel 
seu ajut i coMaboració durant tots 
aquests anys, seran fets i gestionats 
directament per la nostra Entitat. 

3. I per últim, la novetat més impor-
tant és ei programa informàtic que 
ens permetrà gestionar la base de 
dades dels nostres associats. 

Aixi obtindrem dades que fins ara no 
era possible, ja que gairebé tot o 
quasi tot era manual, per la quai 
cosa prèviament s'han hagut d'intro-
duir les dades com: la data d'alta al 
Casal, la data de naixement, els 
noms i cognoms, les adreces, telè-
fons, números de DNI, els noms i 
cognoms i telèfons de les persones 
de contacte {per avisar en cas que li 
passes res a un associai) i les adreces 
de correu electrònic. Tot això ens 

permetrà saber l'edat, l'antiguitat, el 
nombre total de socis i quantes do-
nes i homes hi ha al Casal. Esperem 
que a la tardor, màxim a fináis d'any, 
ja sigui una plena realitat. 

Conferències 
El passai dia 15 de juny va teñir Hoc 
la primera conferència al nostre 
Casal; hi van assistir una cinquante-
na de persones, el tema tractat era 
"Gestionem el nostre pressupost", i 
va ser patrocinai per la Diputació de 
Barcelona, àrea de Consum. 

Flama del Canìgó 
Un any més, l'àrea de cultura del 
nostre Ajuntament, ens ha escollit 
per anar a buscar la flama a Caldes 
de Montbui i portar-la al nostre 
pöble, per encendre la foguera que 
enguany estava ubicada darrere la 
nova Escola Bressol Font del Rieral. 
Hi van anar membres de la Junta 
Directiva i un pareli d'associats que 
també van voler gaudir de la festa. 

Festa de Sant Joan 
Sembla que era ahir que celebràvem 
la tradicional festa de Sant Joan i 

d'això ja fa un any, ja que novament 
tornem a explicar-vos com ha anat 
aquesta festa al nostre Casal. 

Dones bé, la festa va ser molt anima-
da, hi va haver un bon berenar a 
base de les típiques coques de fruita 
i crema i la corresponent beguda. 

També hi va haver música en directe 
pels més dansaires, la participado va 
ser de 156 persones i vam comptar 
amb la preséncia d'algunes autori-
tats del nostre pöble. 

Noces d'or 
Aquest any hi havia vuit parelles que 
celebraven els cinquanta anys de 
casats i, com ja és tradicional, el nos-
tre Casa! eis va obsequiar amb una 
placa commemorativa, que va ser 
Iliurada pel nostre alcalde, un ram de 
flors a les senyores per part de la nos-
tra presidenta i un diploma per part 
del jutge de Pau, als nostres Com-
panys. Tot això va tenir Hoc durant el 
berenar de la festa de Sant Joan. 

Eis homenatjats van ser: 

Bartolomeu Roura Bassa i Teresa 
Arimany Ciadeilas 
Josep Requena Sidlia i ivlontserrat 
Carrera Agut 
Lluís Estrany Gesa i Pilar Roger Más 
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